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Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 10. července 2022 
konané v Perknově u Havlíčkova Hrodu 

 
Přítomní:  
Členové výboru: 
Tinka, Brziak, Rataj, Hermann, Matějáková, Dočkalová, Rébová. 
 
Členové DR: 
Štarman, Oplt, Uchytil, 
 
Hosté: Pavlíková, Brzkovská, Horová, 
Omluveni: Havlát, Suchánek 
Neomluveni: nikdo 
 

1. Zahájení (Tinka) 

Předseda klubu přivítal přítomné a vyzval k případné konstruktivní diskuzi. Na to schůze na 30 
minut přerušena za účelem dokončení předání funkcí. 
 

2. Informace o předání funkcí 

 
V 10.00 h pokračováno v jednání schůze výboru 
Ing. Pavlíková uvedla, že předala kompletně funkci ekonoma a předala předávací protokol jako 
přílohu zápisu č. 2 jednateli.  
Současně informovala, že na účtu KCHČF jsou následující finanční prostředky k 30.6. 
Hl účet. 754.323,- Kč 
Vedlejší účet 7.800,- Kč 
Pokladna 6.400,- Kč 
Dále přednesla výsledek hospodaření do 30. 6. 2022 a na závěr poděkovala členům a členkám 
výboru za spolupráci. 
P. Rébová potvrdila převzetí funkce 
 
P. Brziak potvrdil, že od Ing. Kerdy převzal razítko a došlo k předání funkce. 
 
p. Brzkovská uvedla, že k předání věcí a ovládacích přístupů došlo již po konferenci a s její 
pomocí již dnes vše zajišťuje nová matrikářka p. Dočkalová. 
 
p. Dočkalová uvedla, že v současné době eviduje 2 nové přihlášky p. Javor a p. Štěpán a 
předložila je výboru ke schválení.  
Výbor schvaluje nové členy KCHČF p. Javora a p. Štěpáka. 
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3. Odvolání a jmenovaní chovatelské rady 

Výbor odvolal stávající chovatelskou radu a po diskuzi jmenoval nové členy chovatelské rady. 
Viz usnesení k rozeslání a zveřejnění. 
 

4. Jmenování mezinárodního sekretáře 

Výbor vzal na vědomí rezignaci stávajícího mezinárodního sekretáře Ing. Pavla Dostála 
přednesenou osobně na Konferenci KCHČF. 
 Po diskuzi jmenoval mezinárodním sekretářem Ing. Silvii Neradilovou a uložil jí do 
příští výborové schůze připravit pro jmenování členu pracovní skupiny mezinárodního 
sekretáře. 
Viz usnesení k rozeslání a zveřejnění. 
 

5. Informace o odvolání MVDr. Brzobohatého k nevybrání do chovu (jmenování 

nové komise pro výběr do chovu) 

 
Předseda Josef Tinka informoval o stížnosti pna MVDr. Brzobohatého k nevybrání jeho feny 
do chovu při výběru do chovu v Náměšti. Jako důvod nevybrání byl uveden chybějící zub M3, 
který však vyl vylomen, což dokladoval RTG snímkem. 
Po diskuzi v souladu se zápisním řádem jmenována nová komise pro výběr do chovu ve složení 
Fekiač, Rataj, Sobolík s tím že Mgr. Rataj osloví stěžovatele a požádá je o předložení snímku 
RTG nezávislého veterinárního lékaře s popisem (např. Dr. Ulman). Po té komise rozhodne. 
Výborem schváleno. 

 
6. Diskuse a různé 

 
Mgr. Rataj  

- Informoval o možnosti získání dotačního titulu na vedení členské evidence a databáze 
chovných jedinců z MZE pro rok 2023. Informoval o nutnosti zřídit datovou schránku 
pro klub, neboť nelze jinak podávat žádost o dotaci. 

- Informoval o doručené žádosti ČMKU o zpracování příručky pro mezinárodní rozhodčí 
o plemenném standardu českého fouska (zaslán vzor zpracování a požadavek na jeden 
z jazyků FCI). Po diskuzi rozhodnuto, že ve spolupráci s hlavním poradcem chovu 
připraví podle přiloženého vzoru materiál (prezentaci) českého fouska Ing. Silvie 
Neradilová v angličtině. Předvede na příští schůzi. 
 
Ing. Matějáková 

- Informovala o možnosti zpracování nové matriky, která by byla uživatelsky přívětivá 
a databáze chovných psů. 

- Výborem schváleno oslovení pana Macka, který by měl být zpracovatelem. 
- Ing. Matějáková projedná i možnost zpracování tabulek výcvikářem, resp. pro 

výcvikáře. 
 

p. Herman 
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      -  Informoval o problému na výstavě v Náměšti pouze 1 kruh. Na více jak 70 psů, vše bylo 
zdlouhavé, lidi frflali, nebylo možno zpracovat kvalitní posudek. V minulosti byly vždy 2 
kruhy + kruh pro výběr do chovu.  
      - Informoval, že nebyly zajištěny poháry. Do budoucna nutno řešit. 
 Projedná s pořadateli Tinka. 
 Ing. Matějáková 

- Informovala o dostatku propagačního materiálu, zatím není potřeba pořizovat nové. 
- V souvislosti se zvýšením členského příspěvku informovala, že nedošlo k navýšení 
členských příspěvků zahraničních členů. 

- Po diskuzi výbor rozhodl členské příspěvky zahraničních členů ponechat v nezměněné 
výši, dostatečně pokryjí náklady. 

 
Dočkalová 
Nic. 
 
Rébová  
Nic. 
 
Brziak  
Nic 
 
Tinka 
Přečetl dopis ČMKU – informaci o oslavě 30 výročí založení ČMKU. 
Do diskuzi výbor schvaluje,  

- že oslav se zúčastní Tinka nebo Hlaváč; 
- výbor navrhuje na vyznamenání a ocenění Ing. Jaroslava Novotného a Josefa Hlaváče; 
- jako rozhodčího pro plemeno ČF na národní výstavě k oslavě 30 výročí navrhuje p. 

France 
- Návrh rozhodčího a návrh na vyznamenání zajistí Rataj. 

 
Štarman 
Podle jeho názoru předání funkcí, u kterého byl přítomen, proběhlo bez závad. 
 
Horová 
Zve všechny účastníky na MDrK v Ejpovicích 
 
Uchytil 
Pozvání na JČ Derby – přihlášeno 10 psů. 
12.7. 2022 bude výbor pobočky 
 
Oplt 
Nic 
 
Rataj bude volat MVDr. Ulmana, zda by mohl dočasně zajistit posouzení DKK. 
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Příští schůze výboru při MDrK v Ejpovicích dne 9. 9. 2022. 
 
 
Zapsal Mgr. Rataj                                                            Ověřil:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                Petr Brziak 


